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10. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 12.12.2016  
 
 
Ing. Bulla: 
Interpelácia sa týka Čerjackého kanála. Čerjacký kanál je téma ohľadom odpadu. Bola to 
horúca téma tohto roku, vieme o čom to je a bude to ešte na dnešnom zastupiteľstve 
preberané, podľa mňa téma samotného odpadu a financovania tuhého komunálneho odpadu 
v meste. Chcem sa spýtať, keďže proces ukladania odpadu v Čerjackom kanáli sa nám krásne 
zopakoval vo veľmi krátkom čase. Ako, kto, a za aké peniaze ho bude tento krát riešiť? 
 
Mgr. Sovák: 
Toto riešenie ešte stále nie je konečné, čiže my sme sa stretli aj so Slovenským 
vodohospodárskym podnikom. Snažíme sa to riešiť tak, aby to bolo pre mesto výhodné, to 
znamená, aby aj oni sa na tom podieľali a aj do budúcnosti aby sa zabránilo tomu odpadu, aby 
sa tam hromadil, teda nehromadil. Okolie sme vyzbierali v tom kanáli, prietok je zabezpečený 
a ostatné veci, hovorím je to v štádiu riešenia, nedá sa to riešiť zo dňa na deň, je to dlhodobá 
záležitosť. Väčšinou je to tak, že ako ten dlho problém  vzniká, takisto potom aj odo vzniká. 
Čiže nevieme to riešiť hneď, ale určite je to v lepšom stave ako to bolo po minulé roky.  
 
Ing. Bulla: 
Uvidíme.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 12.12.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


